
نتایجی که در دور هفتم لیگ نخبگان آسیا ثبت شد، صعود 
گر«  نمایندگان ایران به مرحله حذفی این مسابقات را به »اما و ا
کشاند. دور هفتم رقابت های لیگ نخبگان آسیا در شرایطی 
سپری شد که اختلاف میان سطح نمایندگان فوتبال ایران با 
تیم های مدعی قهرمانی قاره کهن مانند الهلال بیش از پیش 
به چشم آمد. پرسپولیس در عربستان به دست الهلال نقره داغ 

شد و استقلال از پس الشرطه برنیامد.
کنون صعود هر سه تیم عربستانی یعنی الهلال، الاهلی  تا
و النصر به همراه السد قطر و الوصل امارات به مرحله حذفی 
قطعی شده است. پنج تیم هم در دور هشتم برای کسب سه 
سهمیه باقیمانده دور حذفی می جنگند و تیم های الشرطه و 

العین نیز حذف شده اند.
گر نگاهی به جدول لیگ نخبگان بیندازیم، درمی یابیم که  ا
استقلال و پرسپولیس تنها با پیروزی به صورت صد درصد راهی 
مرحله یک هشتم نهایی می شوند. استقلال در هفته پایانی 
میهمان الریان خواهد بود و پرسپولیس در تهران به مصاف 
گر الغرافه سه امتیاز بازی با الاهلی را بگیرد و  النصر می رود. ا
سرخابی ها پیروز نشوند، ممکن است هر دو نماینده ایران از 

دور رقابت ها کنار بروند.
با توجه به اینکه الریان دو امتیاز بیشتر از استقلال دارد، 
نماینده قطر با یک تساوی هم به دور حذفی می رسد. در 
این وضعیت، استقلالی ها باید امیدوار باشند پرسپولیس و 
کور امتیاز از دست بدهند. آبی ها با کسب پیروزی صعود  پاختا
خود را مسجل می کنند و در صورت شکست، باید چشم به 

کور داشته باشند. باخت پرسپولیس و توقف پاختا
گر پرسپولیس موفق به شکست النصر شود، راهی  همچنین ا
یک هشتم نهایی می شود و در صورت تساوی، باید امیدوار 
کور یا شکست استقلال باشد.  به باخت الغرافه و توقف پاختا
گردان کارتال اما امید به صعود را کمرنگ می کند.  باخت شا

صعود پرسپولیس در صورت شکست تنها به دنبال باخت 
کور میسر  استقلال با تفاضل حداقل دو گل و توقف پاختا

می شود.
کور - السد نقش تعیین کننده ای در  نتیجه دیدار پاختا
گر یاران بشار  روشن شدن سرنوشت صعود ایفا می کند. ا
رسن بر السد غلبه کنند، هفت امتیازی می شوند و استقلال 
کور  گر پاختا و پرسپولیس باید برای کسب پیروزی بجنگند. ا
نتواند السد را شکست بدهد، حداقل یک تیم ایرانی در دور 

یک هشتم نهایی حاضر می شود.
هشت تیم نخست از مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا به دور 
یک هشتم نهایی صعود خواهند کرد. در این مرحله تیم اول به 
مصاف تیم هشتم می رود، تیم دوم مقابل تیم هفتم صف آرایی 
می کند، تیم سوم برابر تیم ششم به میدان می رود و تیم های 

چهارم و پنجم جدول نیز مقابل هم بازی می کنند.
جدول رقابت های لیگ نخبگان آسیا در منطقه غرب به 
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 لیگ نخبگان  نگاهی به معادلات صعود استقلال و پرسپولیس در

گفتوگو

بازیکن سابق استقلال گفت: با توجه به اینکه 
در هفته آخر استقلال با الریان و پرسپولیس با 
النصر بازی دارد، احتمال صعود استقلال به 

مراتب بیشتر است.
داود مهابادی در گفت وگو با آنا، در خصوص 
اینکه تساوی خانگی استقلال برابر الشرطه، 
بخت صعود این تیم را به مرحله حذفی لیگ 
نخبگان آسیا اظهار کرد: استقلال در دقایقی 
بر بازی مسلط بود ولی در نیمه دوم، الشرطه تا 
حدودی بهتر بازی کرد. استقلال قدرت کافی 
را ندارد تا بتواند مسلط بر حریف شده و برنده 
باشد. در خط هافبک و حمله، کیفیت تیم به 
اندازه لازم نیست. در خط هافبک خلاقیت 
کم است. ماشاریپوف مصدوم است و مهران 
احمدی هم زمان نیاز دارد تا در استقلال جا 
بیفتد. استقلال یکی دو موقعیت به دست آورد و 
گر  حتی به دو گل رسید که آفساید بود ولی حتی ا
گلی هم می زد، باز هم تبدیل به آن تیمی نشده 

که انتظار می رود.
   بحث هزینه در انتخاب سرمربی خارجی 

مطرح نباشد
وی ادامه داد: استقلال در ضربات ایستگاهی 
ضعیف نشان داد و با احترام به دوست خوبم 
گر  سهراب بختیاری زاده، مدیریت باشگاه ا
می خواهد سرمربی خارجی بیاورد، فردی را 
استخدام کند که بتواند به درد تیم بخورد و 
خدماتی داشته باشد که به واسطه آن، هواداران 
از نمایش تیم محبوب خود لذت ببرند. فوتبال 
تهاجمی با تفکرات دفاعی خیلی جور در نمی آید 
گر یک مربی با تفکرات هجومی  ولی استقلال ا
بیاورد، موفق تر می شود. هیئت مدیره استقلال 
با مطالعه و با توجه به شایستگی یک مربی، وی 
را انتخاب کند نه اینکه رزومه یک مربی را ببیند 
گر بیکار بود، به عنوان سرمربی استقلال  و ا
انتخاب کند. اعضای مدیریت مربی فنی و دارای 
کنند. بحث  عملکردی درخشان را انتخاب 
ح نباشد و انتخابی در حد و اندازه  هزینه مطر

استقلال باشد.
تر     کیفیت استقلال در نقل و انتقالات بالا

نرفت
بازیکن سابق استقلال خاطرنشان کرد: در 
میان مربیان داخلی هم گزینه های خیلی خوبی 
داریم که توانایی آن را دارند تا در استقلال اثرگذار 
گر قرار باشد سرمربی خارجی با دانش  باشند. ا
فنی پایین تر از گزینه های داخلی آورده شود، 
همان بهتر که به یک مربی ایرانی مسئولیت 
داده شود. ضمن اینکه استقلال برای بازی با 
الریان، می تواند با تقویت روحیه خود در قطر 
برنده باشد. شکل بازی تیم کمی بهتر شده ولی 
نیاز است تا از لحاظ روحی آماده تر باشد. فراموش 
نکنیم که در فصل نقل و انتقالات هم مهره های 
خوبی جذب شدند ولی آنچنان کیفیت بالاتری 
نسبت به بازیکنان حاضر در تیم ندارند. ضمن 
کوتا از  اینکه بلانکو از کوجو و آزادی بهتر بود. کا
دست رفته، ماشاریپوف مصدوم است و مهران 
کنترل شده بود و  احمدی هم برابر الشرطه 
نتوانست اثرگذاری مطلوب داشته باشد. در 
خط دفاعی هم ناهماهنگی هایی وجود دارد. 
تیم باید بیشتر کار کند و به خصوص روی ضربات 
ایستگاهی دقت بیشتری داشته باشد، چون یکی 

از بهترین راه ها برای رسیدن به گل است. 
ل     برای صعود همه چیز دست استقلا

است
وی در مورد اینکه با شکست پرسپولیس 
مقابل الهلال، استقلال برای صعود به مرحله 
حذفی  با شکست الریان قطر در هفته پایانی 
بازی  کرد:  عنوان  است،  قطعی  صعودش 
الهلال  خانه  در  پرسپولیس  گذشته  شب 
غافلگیرکننده بود. پرسپولیس خوش خیالانه 
وارد زمین شده بود و الهلال با استفاده از ضعف 
منطقه چپ دفاع مرکزی نماینده کشورمان در 
نیمه اول کار را تمام کرد. در نیمه دوم با اضافه 
شدن گولسیانی، این ضعف پوشش داده شد 
و پس از تعویض بازیکنان اصلی الهلال، در 
نهایت یکی از گل های خورده جبران شد. الان 
شانس استقلال بیشتر از پرسپولیس شده و با 
توجه به اینکه در هفته آخر استقلال با الریان و 
پرسپولیس با النصر بازی دارد، احتمال صعود 
چیز  همه  است.  بیشتر  مراتب  به  استقلال 
کتیکی  دست استقلال است و می توان با ارائه تا
کرد تا برنده شد. استقلال با  هدفمند بازی 
ساختار دفاعی مستحکم به مصاف الریان برود 
و اول گل نخورد و بعد از آن به گل برسد تا به 
مرحله بعد برود. پرسپولیس هم می تواند فراتر از 
انتظار بازی کند و النصر را ببرد تا هر دو نماینده 

کشورمان صعود کنند.
   هواداران صبور باشند تا تیمی قوی بسته 

شود
که  تندی  شعار های  مورد  در  مهابادی 
هواداران استقلال خطاب به بازیکنان و کادرفنی 
سر می دهند، تصریح کرد: این موضوع به شروع 
گران استقلال فوتبال  فصل برمی گردد. تماشا
را می فهمند. هواداران صبور نیستند و نتایج 
که  است  آن  گویای  هم  استقلال  سینوسی 
ضعف های تیم پوشش داده نشده است. فصل 
قبل نکونام دائم می نالید که بازیکن کم دارد ولی 
قرارداد بازیکنان را تمدید کرد، تیمی که نایب 
قهرمان ایران شد اما برای قهرمانی بسته نشد. 
هواداران صبور باشند تا هیئت مدیره جدید 
که افرادی صاحب تجربه هستند، سرمربی در 
حد نام تیم بیاورند و برای فصل بعد هم تیمی 
قوی بسته شود تا شاهد نتایج درخشانی باشند.  

مهابادی:
شانس استقلال از 

پرسپولیس برای صعود 
دیدگـاهبیشتر است 

 جام حذفی خط و نشان کارترون برای پرسپولیس در

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 سرمربی سپاهان از انگیزه متفاوت برای 
شکست دادن دوباره پرسپولیس می گوید، 
او هدفی جز قهرمانی در لیگ برتر در سر 
نمی پروارند و با احترام و علاقه از تجربه کار در 

لیگ ایران می گوید.
اهدای تندیس برترین های ماه، معمولا 
بهانه ای خوب برای هم صحبتی با ستاره های 
فوتبال ایران است. این بار و بعد از عملکرد 
درخشان سپاهان در ماه دی که منجر به 
کسب اولین جام پاتریس کارترون با این تیم 
بعد از شکست دادن پرسپولیس در سوپرجام 
هم شد، به سراغ این سرمربی فرانسوی رفتیم 
و دقایقی با برترین سرمربی ماه دی به گفت و گو 

نشستیم که در ادامه خواهید خواهد.
پاتریس کارترون پس از دریافت تندیس 
برترین مربی ماه )دی( با خوش رویی درحالی 
که این تندیس زیبا را در دست نگه داشته بود 
گفت: دریافت چنین جایزه ای برای من باعث 

افتخار است و من این جایزه را با کل کادر 
گر  فنی و دستیارانم سهیم هستم. ا

بخواهم صادق باشم باید بگویم 
که این جایزه برای من در حکم یک 
جام دیگر است و تا پایان فصل به 
خاطر آن خوشحال خواهم بود 
و امیدوارم تا پایان فصل بتوانم 

جام های بیشتری هم بگیرم.
سرمربی سپاهان درباره دیدار پیش روی 
سپاهان با پرسپولیس در جام حذفی بیان 
کرد: من همیشه با احترام خاصی به اینطور 
مسابقات نگاه می کنم و امروز هم احترام 
آنها  بسیار زیادی برای پرسپولیس قائلم. 
در ۱۰ سال گذشته ۷ جام برده اند و شکست 
دادن این تیم کار راحتی نیست. پرسپولیس 
و  داده  انجام  خوبی  سرمایه گذاری های 
می بینیم که حتی از فرصت نقل وانتقالاتی 
نیم فصل هم به خوبی استفاده و بازیکن و 

سرمربی جدید جذب کرده اند.
سرمربی طلایی پوشان با اشاره به پیروزی 
سپاهان در برابر پرسپولیس در سوپرجام بیان 
کرد: تقابل سپاهان و پرسپولیس همیشه به 
نوعی یک فینال است و خب آخرین بازی این 
دو تیم هم واقعا یک مسابقه فینال بود. طبق 
آمار ها در تقابل های رو در رو سپاهان بیشتر 
برنده بوده، اما پرسپولیس جام های 
گرفته است، حالا من  بیشتری 
که در یکی  خیلی خوشحالم 
تیم  یک  با  مسابقاتمان  از 
بزرگ موفق به کسب یک جام 

شدیم.

   آیا به هواداران قول قهرمانی می دهید؟ 
گفت:  کارترون در پاسخ به این پرسش 
قهرمانی انگیزه و هدف ماست و من هم 
همان طوری که هوادارانمان می خواهند، 
خیلی  اما  شویم،  قهرمان  که  می خواهم 
از  بدهیم.  قهرمانی  قول  که  است  سخت 
آخرین قهرمانی سپاهان در لیگ برتر زمان 
زیادی گذشته و ما تمام تلاش خود را می کنیم 
کار باید  که به قهرمانی برسیم و برای این 
روحیه قهرمانی را در خودمان پرورش دهیم. 
تا به حال در بیشتر مواقع ما عکس العمل 
کنون زمان عمل فرا رسیده  نشان داده ایم و ا
را  قول  این  هواداران مان  به  من  است. 
می دهم که تمام تلاش مان را برای قهرمانی 
کوتاهی  کار ببندیم و در راه این هدف  به 
که  نکنیم. همین طور از آنها سپاسگزارم، چرا
هر کجا ما رفتیم آنها آنجا بودند و از ما حمایت 
که هوداران  کردند؛ من خیلی خوشحالم 
فوق العاده ای مثل آنها در این باشگاه داریم.
او درباره زندگی در ایران خاطرنشان کرد: 
من با توجه به حرفه و شغلم این شانس 
فرصت را داشته ام که به کشور های زیادی 
سفر کنم و آنها را از نزدیک ببینم. حالا که 
کشور ایران را می بینم از این تصمیم خودم 
که ده سال است اخبار را تماشا نمی کنم 
با  معمولا  اخبار  که  چرا شدم،  مطمئن 
واقعیت فاصله دارد و در اصل آن چیزی را 
می گویند که خودشان می خواهند. ما باید 
واقعیت ها را با چشم خودمان درک کنیم. 
آنچه ما در گذشته درباره ایران شنیدیم با 
که می بینیم بسیار متفاوت  این واقعیتی 
است. ایرانیان فرهنگ بسیار خوب و زیبایی 
دارند و من احساس بسیار خوبی از حضور 
در ایران دارم. همچنین بسیار مشتاقم که 
زاینده رود جاری باشد و من وقتی صبح ها 
پیاده روی می کنم بتوانم لذت بیشتری ببرم.
به  را  خود  جایزه  سپاهان  سرمربی 
خانواده اش تقدیم کرد و در این باره گفت: 
من همیشه وقتی جام یا تندیسی می گیرم 
آن را به پسرم می دهم، زیرا نمی توانم همیشه 
پیش آنها باشم و خب می د انم که آنها هم 
این موضوع را درک می کنند. به هرحال این 
زندگی من است، اما من همیشه به آنها فکر 

نمی توانم  که  وقت هایی  ویژه  به  می کنم 
در کنار آنها باشم. این جایزه را هم به آنها 
تقدیم می کنم و امیدوارم که با این کار به آنها 

یادآوری کنم که همیشه به فکر آنها هستم.
او با بیان اینکه بسته به شرایط هر بازی 
کرد: از نظر  کتیک ما تغییر می کند بیان  تا
که همیشه آماده  کتیکی من می خواهم  تا
باشیم و برایم اهمیتی ندارد که شرایط چگونه 
است. در برخی بازی ها ما حفظ توپ خیلی 
خوبی داریم، خوب گل می زنیم و بازی خوبی 
از خود به نمایش می گذاریم، اما در برخی 
ج از خانه بسته به شرایط  بازی های خار
ورزشگاه ها  چمن  مثل  استادیوم  محیط 
لازم کار های دیگری انجام بدهیم تا بتوانیم 
بهترین نتیجه را از آن خود کنیم پس می توان 
گفت من در پی کسب نتیجه دلخواهم هستم 
و نحوه آن چندان برایم تفاوتی ندارد؛ البته 
که هدف اصلی من در بازی ها این است که 
کنیم و نتیجه  کاملی ارائه  بتوانیم فوتبال 

بگیریم.
کارترون درباره فعالیت های نقل و انتقالاتی 
این تیم افزود: در ابتدا باید از باشگاه تشکر 
کنم. ما جلسات زیادی در هفته های گذشته 
برگزار درباره مسائل مختلفی گفت و گو کردیم. 
کادمی و ارتباط مان با  اولین موضوع، بحث آ
آن بود و دیدید که در مدت کوتاهی چقدر 
توانستیم بازیکنان جوان را در تیم مان داشته 
باشیم و این چیزی است که برای من اهمیت 
خیلی زیادی دارد. هواداران باید بدانند که ما 
شبانه روز در تلاشیم تا بتوانیم یک بازیکنی 
بیاوریم که برای باشگاه ارزش داشته باشد و 
این کار برای پنجره نقل و انتقالاتی زمستانی 
کار دشواری است. من نمی توانم صرفا برای 
کردن هواداران یک بازیکن را به تیم  آرام 
اضافه کنم بلکه باید بازیکنی را به تیمم بیاورم 
که برای تیم مفید باشد و بتواند رضایت آنها 
را جلب کند. من دغدغه هواداران را درک 
می کنم و باید به هواداران بگویم که ما تمام 
تلاشمان را می کنیم در حال حاضر هم در 
حال بررسی چند بازیکن هستیم، اما من تنها 
بازیکنی را می خواهم که ارزش داشته باشد 
نه اینکه بازیکنی بیاوریم که بعدا ندانیم با 

آنها چه کنیم.

 وزیر ورزش و جوانان گفت: ما می توانیم در 
ایران با بالاترین سطح میزبانی ها را بگیریم و 
گر این اتفاق بیفتد من حمایت کامل  قطعا ا
را از میزبانی خواهم داشت. اینجا در ایران 
شرایط بسیار خوبی برای میزبانی وجود دارد و ما 
می توانیم با حداقل هزینه  از تیم های کشورهای 

دیگر میزبانی کنیم .
گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، 
توماس هن دبیرکل کنفدراسیون تیروکمان 
آسیا و نایب رئیس فدراسیون جهانی تیروکمان 
امروز با حضور در وزارت ورزش و جوانان با احمد 

دنیامالی دیدار و گفت و گو کرد.
داشت:  اظهار  دیدار  این  در  دنیامالی 
خوشحالم که یک مقام ارشد تیروکمان را در 
ایران می بینم و امیدارم که حضور وی باعث 
توسعه این رشته در ایران شود. ما راه طولانی 
در تیروکمان ایران برای رسیدن به مدال در 

المپیک داریم. در دو رشته تیروکمان و والیبال 
کره ای ها خیلی خوب است  با  همکاری ما 
و دوست داریم که در دیگر رشته ها نیز این 

همکاری ادامه دار باشد.
وی ادامه داد: در سال ۲۰۲۵ و ۲۰۲۶ ایونت های 
سختی داریم که برای موفقیت در این رویداد ها 
سخت تلاش می کنیم. ما در سال آینده چند 
رویداد ورزشی داریم که تیروکمان در آن حضور 
حضور  بتوانیم  که  کنیم  تلاش  باید  و  دارد 
موفقی داشته باشیم. هدف ما این است که 
در مسابقات جهانی تیروکمان با قدرت شرکت 
گویا  کنیم و در نهایت بازی های آسیایی ۲۰۲۶ نا
را درپیش داریم که باید حضور موثری داشته 

باشیم.
وزیر ورزش و جوانان تصریح کرد: شعبانی 
بهار رئیس فدراسیون تیروکمان مرد با تجربه ای 
در ورزش است و درخواست ما از او این است که 

کرسی در فدراسیون آسیایی و جهانی تیروکمان 
کسب کند. انتظار ما این است که این رشته 
در ایران بالا بیاید. تیروکمان ظرفیت خوبی در 
کشور دارد و در مدارس باید برای توسعه این 

رشته خوب کار کنیم.
دنیامالی ادامه داد: درخواست ما از آقای 
توماس این است که بتوانیم میزبانی مسابقات 
مختلف در کشور ایران بگیریم. ایران ظرفیت 
خوبی دارد که قطعا حضور دبیرکل کنفدراسیون 
آسیا در ایران باعث می شود که با این ظرفیت ها 
آشنا شوند. ما می توانیم در ایران با بالاترین 
گر این اتفاق  سطح میزبانی ها را بگیریم و قطعا ا
بیفتد من حمایت کامل را از میزبانی خواهم 
داشت. اینجا در ایران شرایط بسیار خوبی برای 
میزبانی وجود دارد و ما می توانیم با حداقل 
هزینه از تیم های کشور های دیگر میزبانی کنیم.

همچنین در ادامه توماس هن نایب رییس 

فدراسیون جهانی با ابراز خوشحالی از سفر به 
ایران اظهار داشت: تیروکمان ایران در چند 
سال گذشته رشد قابل توجهی داشته است و 
امیدوارم در آینده ایران بتواند در المپیک به 
مدال برسد. ایران ملی پوشان خوبی دارد و 
ایرانی ها در مسابقات جوانان نتایج خوبی را 

کسب کردند و به مدال های باارزشی رسیدند.
در  ما  هدف  کرد:  عنوان  ادامه  در  وی 
میزبانی  که  است  این  آسیا  کنفدراسیون 
مسابقات قهرمانی آسیا را به ایران بدهیم و از 
این موضوع حمایت خواهیم کرد. تجهیزات 
خوبی در ایران وجود دارد که به توسعه رشته 

تیروکمان کمک خواهد کرد.
وضعیت  کرد:  خاطرنشان  هن  توماس 
تیروکمان ایران برای ما حائز اهیمت است و 
کمک می کنیم که این رشته توسعه بیشتری 

پیدا کند.

ماتزاری »فعلاً «گزینه اول هدایت استقلال
مدیران باشگاه استقلال با یک مربی ایتالیایی و یک گزینه 

کرات جدی انجام خواهند داد. پرتغالی مذا
علی نظری جویباری، مدیرعامل و علی تاجرنیا، نماینده 
کره با  تام الاختیار هلدینگ خلیج فارس روز گذشته برای مذا
گزینه های خارجی سرمربیگری استقلال به امارات سفر کردند.
والتر  با  کراتی  مذا )چهارشنبه(  روز  استقلال  مسئولان 
ماتزاری، سرمربی ایتالیایی انجام می دهند و سپس سراغ ژوزه 
پسیرو، سرمربی پرتغالی خواهند رفت. در حال حاضر ماتزاری، 
اصلی ترین گزینه مدیران استقلال است. مسئولان پرسپولیس 
کراتی را با ماتزاری انجام  پیش از انتخاب اسماعیل کارتال مذا
داده بودند که به نتیجه نرسید. او سابقه هدایت اینتر میلان 
و ناپولی را در کارنامه دارد.پسیروی پرتغالی نیز سابقه هدایت 
تیم های ملی عربستان و نیجریه را در کارنامه دارد.در صورتی 
کرات با این مربی به نتیجه نرسد استقلالی ها سراغ  که مذا

گزینه های دیگر از جمله استراماچونی خواهند رفت.

آزادی؛ میزبان دیدار پرسپولیس - النصر
دیدار  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  رسمی  اعلام  طبق 
پرسپولیس - النصر عربستان در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد 
شد.به گزارش خبرگزاری تسنیم و به نقل از سایت رسمی باشگاه 
پرسپولیس، ورزشگاه آزادی میزبان دیدار پرسپولیس - النصر 
عربستان در روز هشتم و پایانی از مرحله گروهی لیگ نخبگان 
آسیا خواهد بود.این پیکار در ساعت ۱9:3۰ روز دوشنبه، ۲9 
بهمن آغاز خواهد شد.با توجه به بازگشت میزبانی ها به فوتبال 
ایران، کنفدراسیون فوتبال آسیا ورزشگاه آزادی را به عنوان 
محل برگزاری این مسابقه اعلام کرده است.در این ارتباط 
باشگاه پرسپولیس هم درخواست خود را مبنی بر در اختیار 
گرفتن و آماده سازی ظرفیت بیشتری از سکوها برای استقرار 

گران مطرح کرده است. هواداران و تماشا

کتور به کمیته اخلاق احضار شد بازیکن ترا
کتور به کمیته اخلاق احضار  ایگور پوستونسکی بازیکن ترا
کتور که در  شد. ایگور پوستونسکی بازیکن اهل کرواسی ترا
هفته های اخیر یکی از موثرترین بازیکنان تیمش بوده، چندی 
پیش مصاحبه ای با یک رسانه خارجی انجام داد که حالا 
کمیته اخلاق با استناد به این مصاحبه، او را احضار کرده است.
پوستونسکی در این مصاحبه اظهارات جنجالی و دور 
از واقعی انجام داده بود که حالا باید برای ادای پاره ای از 

توضیحات، ۲۰ بهمن در کمیته اخلاق حضور پیدا کند.
کمیته اخلاق به این  کتور نیز پس از ابلاغیه  باشگاه ترا
بازیکن، طی نامه ای توضیحاتی ارائه داده است و باید دید چه 

عواقبی در انتظار پوستونسکی خواهد بود.

چهار پیروزی نمایندگان کشتی ایران 
گرب در پیکارهای بین المللی زا

نمایندگان کشتی ایران کار خود را با چهار برد و یک باخت در 
گرب آغاز کردند.براساس اعلام اتحادیه  مسابقات رنکینگ دار زا
گرب در کشور کرواسی  جهانی کشتی مسابقات رنکینگ دار زا
نخستین تورنمنت معتبری است که طی روزهای ۵ تا 9 فوریه 
)۱۷ تا ۲۱ بهمن ماه( در ورزشگاه آرنا در حال برگزاری است که 
این رویداد یکی از چهار تورنمنت معتبری است که اتحادیه 
کرده است. جهانی برای سال میلادی جدید برنامه ریزی 
رقابت های کشتی آزاد رنکینگ اتحادیه جهانی روزهای ۱۷ و 
گرب برگزار می شود.امروز )چهارشنبه(  ۱۸ بهمن ماه در شهر زا
و در نخستین روز این پیکارها در وزن ۵۷ کیلوگرم اهورا خاطری 
پدیده این روزهای کشتی آزاد ایران، پس از استراحت در دور 
اول، در دور دوم با نتیجه ۷ بر ۷ براندون کورتنی از آمریکا را 
از پیش رو برداشت.در وزن ۶۱ کیلوگرم ابراهیم خواری در 
دور اول با نتیجه ۱۰ بر صفر و ضربه فنی نورالدین نوروزاف از 
جمهوری آذربایجان را مغلوب کرد. وی در دور بعد به مصاف 
لومید کولسنیک از مولداوی می رود. همچنین در این وزن 
رضا مومنی توانست الویان از فرانسه را با نتیجه ۷ بر ۲ شکست 
دهد و به دور بعد راه پیدا کند.در وزن ۶۵ کیلوگرم علی خرمدل 
کاشویلی  در بالای جدول در دور اول با نتیجه ۱۰ بر صفر نیکا زا
از گرجستان را مغلوب کرد.در وزن ۶۵ کیلوگرم یاسین رضایی 

با نتیجه ۱3 بر ۱۱ مغلوب حمزات آرسامرزویف از فرانسه شد.

 رونالدو: امباپه نمی داند چگونه 
در پست مهاجم بازی کند

گر در رئال مادرید بود، به امباپه  کریستیانو رونالدو می گوید ا
یاد می داد که چگونه در پست مهاجم نوک بازی کند.کریستیانو 
رونالدو که خود دوران درخشانی را در رئال مادرید داشت، در 
گفت وگو با برنامه تلویزیونی »ال چیرینگیتو« اسپانیا، به تمجید 
از ستاره فرانسوی کهکشانی ها که فصل اول حضورش در این 
تیم، فراز و نشیب داشته، پرداخت.او گفت: من عاشق امباپه 
هستم. او بازیکن فوق العاده ای است. رئال مادرید، مراقب 
کیلیان باش! او به شما شادی زیادی خواهد داد. مراقب 
این مرد جوان باشید، چون او بازیکن خیلی خوبی است و 
گر  کند. ا کمک  کیلیان  رئال مادرید باید برای محافظت از 

جای امباپه بودم، بسیار شبیه به چیزی که 
کریستیانو رونالدو در پست مهاجم در رئال 

بازی می کرد، بازی می کردم.رونالدو ادامه 
داد: پست مهاجم اوضاع را برای امباپه 
کمی پیچیده می کند چون به نظر من او 

نمی داند چگونه در پست مهاجم 
که  اینطور نیست  کند.  بازی 

این  به  نه،  نمی داند،  او 
دلیل است که این پست 

گر  تخصصی او نیست. ا
مادرید  رئال  در  من 
یاد  امباپه  به  بودم، 
می دادم که چطور در 

پست مهاجم نوک بازی 
کند. چون من هم مهاجم 
نوک نبودم اما سال ها در 

این پست بازی  کرده ام. من ابتدا در 
پست بال بازی می کردم و مردم این را 

فراموش کرده اند.

دنیامالی: می توانیم در بالاترین سطوح میزبانی کنیم


